
DAGORDNING STYRELSEMÖTE 21-11-25  
 
Närvarande: Andreas Prins, Elin Tornhagen, Charlotta Krall, Jens 
Petersson, Sanna Österlund, Maja Ekströmer, Charlotta 
Torstensson, Elaine Rosengren. 

 

§135 Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet och vi serverar kaffe och Krall bjuder på nybakta bullar. 
 
§136 Val av sekreterare 

Elin Tornhagen 
 
§137 Val av protokolljusterare 

Justeras löpande under mötet 
 
§138 Godkännande av dagordning  

Tillägg punkt 147 driftbidrag. Godkänd 

§139 Föregående mötesprotokoll 

Sanna har tagit fram nya avtal för Röda stallet. Andreas har fixat lysrör. 

Medlemsmöte genomfört och två nya ledamöter till styrelsen har valts. 

Mötesfrågor 

§140 Anläggningen 

Fler brister på nya ridhuset har uppmärksammats. Andreas tar upp dessa med Rune. 

Lysrör till gamla ridhuset är sponsrat från Elon, ska bytas och samtidigt tätar vi taket. Kolla 
med hyreslandslaget om Sky-lift. 

Bokningssystemet ska göras öppet för alla. Jens/Sanna ordnar detta under mötet. 
Tränare som etablerat verksamheten får boka själva. Ska dem göra fler träningar eller ändra 
dag/tid så kollar dem med kontakt i styrelsen först. 

Fortfarande dåligt med mockning i ridhuset. Påminner tränarna om detta och att påminna 
sina elever. 

§141 Ekonomi 

Kommit in medlemmar och årskort genom erbjudandet. Utgifter/inkomster följer varandra 
stabilt. 

Nya sponsorer har kommit in, Beijers, Lindbytvätten, Ica supermarket, Silverstrands, Jonas 
Anderssons bygg AB. 



Julhälsning till sponsorer som tack för året. Elin fixar detta. 

§142 Dressyrtävling uppföljning 

Andreas har kollat dörren till läktaren. 

Sanna bokar 12-13 mars. 

Alla skyltar som behövs finns redan i förrådet under caféterian. 

Fikaansvarig önskemål från sektionen. Styrelsen svarar att vi lägger en punkt om fikasektion 
till nästa medlemsmöte. 

Önskemål om klubbrum på kontoret. Styrelsen svarar att kontoret inte är i skick för detta och 
har ingen värme. Vi kan lösa detta genom skärmvägg och soffhörna i caféterians bortre del. 

Listor kan sättas genom spik och lina med klämmor på tills vi införskaffat en whiteboard-
tavla. 

§143 Säker och trygg förening 

Möte har varit på Ekerum där Lisa och Nadia har varit. Lisa kommer skicka en 
sammanfattning. 
Skylt ska sättas upp som visar att vi är Säker och Trygg.  

- Representanter 
Lisa och Nadia är representanter för ÖRFs vägnar.  

- Gå igenom dokument för S&T 
Alla i styrelsen ska läsa vårt dokument för säker och trygg och vi ska uppdatera 
denna på nästa styrelsemöte. 

§144 Redovisning timmar IdrottOnline 

Uppgifter skickas till Elin, som lägger in dem aktiviteter som redan har inträffat. Jens och 
Sanna fortsätter lägga in dem som sker nu och framåt. 

§145 Jullunch Kalmar slott 

Ingen har tyvärr möjlighet att åka, då vi har andra åtaganden under denna dag vid den tiden. 

§146 Verksamhetsberättelse förberedelser 

Andreas – ridhuset och invigning 

Lotta – sommarjobbare och tränare 

Sanna – Thoreb 

Maja – Dressyren 

§147 Driftbidrag 

Jens skickar in dem uppgifter för 2020 som behövs. 



§148 Övriga frågor 

- Årsmöte preliminär bokas lördag den 19 februari. Jens skickar mail till revisorn och 
kollar. 

- 6/1 Powerwalk, avsutten promenad, Sisu sponsrar. 
28/12 Käpphästläger, alla barn är välkomna. Sisu sponsrar. 
7/1 Pay and music och maskerad kür. Pris bäst utklädnad, 100kr för medlem, 150 kr 
icke medlem. Köper egen rosett. Fiket öppet. 
8/1 Pay and jump. Bom på marken upp till 110 cm. Tilda fotograferar. 
10 mars 2022 Anders Eriksson tömkörningskurs. 2-dagars kurs tillsammans med 
Sikehamn. 
2-3 april 2022. Preliminär bokning för dressyr Pernilla Jennesäter, känd från 
ridpodden. Hon behöver minst 5 h per dag för att kunna komma. 

- Bella kommer ha träningar på anläggningen på Tisdagar under vintern. Förfrågan har 
inkommit om hon kan få ha sin Bonus cup (team Equus) 22 jan och 12 februari. 
Föreningen får ersättning för dessa dagar i sådant fall. Styrelsen godkänner detta. 
Andreas tar kontakten. 

- Div 2 och 3 lag fortsätter Andreas med andra att försöka få ihopa till nästa år. 
- Kostnad röda stallet förslag på höjning from 1 mars till 850kr/månad kallhyra. Nya 

kontrakt är framtagna av Sanna och godkända av styrelsen. 

§149 Nästa styrelsemöte 

21/12 i Tryggestad. 17:00. Vi äter tillsammans. 

§150 Mötet avslutas 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 
 

 


